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Hil honen hasieran amaitu da 
Munduko Serie Txapelketa. 1 
formularen azpitik dagoen txa
pelketa honek 1 formularen al
ternatiba izan nahi du; aurre
kontu txikiagoa izan arren, pilo
tuen trebezia nabarmentzen da. 
Talde guztiak Dallara Nissan V6 
autoarekin lehiatu dira: 2.986 cc 
eta 425 zaldiko potentzia du. 

• Lehen aldiz Jokatu den txapel
keta honek Ikuskizun handia 
sortu du, eta oso lehiakorra dela 
erakutsi du. 

Halaxe da, bai; txapelketa zora
garria izan da, oso ondo antola
tu dute, eta 1 formulako autoek 
darabilten neurri bereko autoak 
gidatu ditugu. Denborei begira
tzen badiegu, 1 formulako auto
etatik 6-7 segundotara gaude, 
eta, hurrengo denboraldian 
egingo diren hobekuntzak kon
tuan izanda, 5 bat segundora 
egongo gara. Parte hartu duten 
pilotuak oso onak izan dira. 
Txapelketan izan garen 24 pilo
tuen artean, 6 berriak ginen. 
Urte zoragarria izan dela uste 
dut, eta asko ikasi dut. 

• Sailkapen nagusian zortziga
rren postuan amaitu duzu. 
Maiatzean, Valentziako zirkui
tuan jokatu zen lehenengo las
terketa baino lehen, emaitza 
hau lortzea espero zenuen ala 
gorago amaitzea espero ze
nuen? 

Txapelketa hasi baino lehen, 8. 
edo 10. postuen artean egoterik 
ez nuen espero, batez ere parte 
hartu duten pilotuen maila kon
tuan izanda. Izan ere, parte har
tu duten pilotu gehienak 1 for
mulan edo 3.000 formulan 
lehiatu dira; baina lehenengo 
entrenamendu eta lasterketak 
egin eta gero, konfiantza eta 
morala hartzen joan nintzen, 
eta, egia esan, lehenengo seien 
artean bukatuko nuela uste 
nuen; arazo mekaniko pilo bat 
izan dut, ordea, eta ezin izan dut 
postu hobeagorik lortzerik izan. 

• Zer du Cheste zirkuituak ho
rren emaitza onak lortzeko? 

Asko gustatzen zaidan zirkuitua 
da. Entrenamendu saioetan, 
hasieran laugarren eta bukae
ran bigarren egin nuen. Gaine
ra, Chesten korritu genuen bi
garren aldian, parrilla buru izan 
nintzen, 1 formulan 5 urtez 

••• Ander Vilarino. aurtengo lasterketa batean. 

<dJatorren urtean txape/kefoko 
hiru lehenengoen artean 

egotea esperO dut» 
egon den Zontaren aurretik. 
Honek konfiantza handia eman 
zidan. Lasterketa hartan, biga
rren bukatu nuen, baina zerbai
tekin geratu behar badut, entre
namendu saioetan egindako 
polearekin geratuko naiz. 

• Behin txapelketa bukatu on
doren, aurkitu duzuna espero 
zenuena al zen? 

Pentsatzen nuen autora egoki
tzea gehiago kostako zitzaidala, 
eta horren azkar egokitzea sor
presa handia izan zen. Ez nuen 
espero autoa prest edo puntuan 
jartzeko horrenbesteko denbo
ra beharko genuenik. Doikuntza 
egokiak aurkitzea kostatu zitzai
gun, baina, denboraldi erdialdi
dean, beste modu batez hasi gi
nen lanean, eta emaitza hobeak 
lortzen hasi ginen. 

• Lasterketa askotan parte har
tu duzu, baina gutxitan gertatu 
zaizu lasterketa bat bertan be
hera utzi behar izatea motor 
arazoengatik. Zer gertatu zen 
Jaraman? 

Motor arazoak zirela eta, oso 
atzeratuta irten behar izan nuen 
J aramako lasterketan. Albace
ten jokatu zen hurrengo laster
ketan ere arazo asko izan ni
tuen. Handik, Italiako Monza 
zirkuitura j oan ginen, eta han 
ere ez genuen emaitza onik lor
tu. Frantziako lasterketaren on
doren, hausnartu, eta lana ho
beto egin genuen. Eta lana 
ondo egiten denean, emaitzak 
berez etortzen dira. 

• Magny-Courseko lasterketa
ren ondoren, beste Ander Vllarl
no bat Ikusi zen, ezta? 

Bai, autoan frogak egin geni
tuen; egonkortasunerako barra 
batzuk frogatu genituen, beste 
gauza batzuen artean. Bira az
karrena egin nuen, baina, azke
nean, Zontak kendu zidan 6 mi
larenengatik. Bartzelonan au
toa bikain ibili zen, eta aurreko 
postuetan egon nintzen; Valen
tzian ere oso emaitza onak lortu 
genituen, eta, Brasilen arazo 
batzuk izan arren, seriotasunez 

lan eginez gero, datorren urte
an gauza garrantzitsuak egin di
tzakegu txapelketa honetan. 

• Zure arduradunekin hitz egin 
behar izan zenuen emaitza ho
beak lortzeko? 

Urte hasieran asko ibili ginen, 
baina, gero, zirkuitu etara joan 
aurretik, ez ginen ia batere ibili, 
eta ni kontrakora ohituta nago: 
hasieran, gutxiago ibili; eta, ge
ro, lasterketa baino bi aste lehe
nago, pista horretan lan egin; 
batetik, gidaritzara egokitzeko, 
eta, bestetik, doikuntza egokiak 
aurkitzeko. Pista aldatu egiten 
da; ez da gauza bera martxoan 
edo abuztuan ibiltzea, egural
dia, hezetasuna ... aldatu egiten 
baita. 

• Ziur asko, aurten, beste glda
rlez zerbait Ikasiko zenuen, ez
ta? 

Montagny, Leinders, Justin 
Wilson eta guztion gainetik ze
goen Zonta aipatu behar. Mun
duko txapelketa batean espe
rientzia izateak asko esaten du. 

«llebitamte' 
hoberena 

izendatu naute 
eta hori 

pozgarria da» 
"-.... ~ 

• Zer da pilotu hauetaz gehien 
harritu zaituena? 

Batez ere, pista batera egoki
tzeko duten erraztasuna. Entre
natzera goazenean, debutante
ok 20 minutu behar ditugu pis
tara egokitu, eta albait azkarren 
ibiltzeko; hauek, berriz, iristen 
direnetik, ezin azkarrago ibil
tzen dira. 

Hori esperientziak ematen 
dizu. Ni ere, urte amaieran, 
haien gidari tzeko modura ger
turatu naiz, eta, datorren urte
an, beraien parean egotea es
pero dut. 

• Azken lasterketaren ondoren, 
pilotu, teknikari eta arduradu
nek pilotu gazte onena izendatu 
zintuzten. Espero al zenuen? 

55 pilotu, babesle, taldeko bu
ruzagi eta auto egileek eginda
ko bozketa izan zen. Debutante 
hoberena izendatu ninduten, 
eta pozgarria izan zen. Urte ha
sieran ez nuen espero horrela
korik, eta, datorren denboral
dian, sari garrantzitsuago bat 
lortzeko indarra ematen dit. 

• Non Jarraituko duzu datorren 
denboraldian? 

Lehen batean,talde berean. 
Egitasmo berri bat dugu 
eskuartean, eta ilusio handia 
dut. Datorren urtean, txapelke
tako lehenengo hiruren artean 
egotea espero dut; horrek 1 for
mulan frogak egiteko aukera 
ematen dizu; nire ametsa da 
hori. 

• Hurrengo denboraldian, aur
ten 1 formulan Izandako pllo
tuekln lehiatuko zara; nola 
Ikusten duzu zeure burua? 

Zonta , Montagny, Leinders eta 
Justin Wilson frogak egiten ari 
dira 1 formulako taldeekin, eta 
ez dakigu Munduko Seriean ja
rraituko duten. Bestetik, litekee
na da Gene, Masa eta bestek txa
pelketa honetan parte hartzea. 

Otik 100era 5Bsegundotan. Edo gehiago. Edota minutu batean ere. Izan ere, norberak duena baloratzeko modu
rik onena soberan duenaz gozatzea baita. PassaL 274 ZP. Nola erabili, 
hod zure kontua da. 
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